
  

Motie  
Fietsers geen voorrang op rotondes 

Indiener: 
Joran Jager, GBD 
Mede-indiener(s): 
Heerke Kooistra, SGP 
 
 

       

De gemeenteraad bijeen op 25-03-2025 , 

Constaterende dat: 

• Er in ANNO-verband onderzoek wordt gedaan naar het uniformeren van rotondes waarbij 
fietsers voorrang krijgen; 

• Automobilisten vaker onverwachts moeten stoppen, wat de doorstroming van het verkeer 
en de verkeersveiligheid negatief beïnvloedt; 

• Uit meerdere onderzoeken, waaronder een onderzoek van SWOV (Stichting 
Wetenschappelijk Onderzoek Verkeersveiligheid), blijkt dat rotondes waar fietsers geen 
voorrang hebben veiliger zijn dan rotondes waar fietsers voorrang hebben; 

• Er meer kans is op verkeersongevallen, vooral bij onoverzichtelijke rotondes; 

Van mening dat: 

• Uniformiteit een goede ambitie is, maar niet ten koste van veiligheid; 

• Alternatieve maatregelen, zoals duidelijke markeringen of gescheiden fietspaden, effectiever 
kunnen zijn; 

• Rotondes waar fietsers voorrang hebben niet wenselijk zijn, gezien de feitelijke 
onderbouwing over onder andere verkeersveiligheid en doorstroming; 

Roept het college op: 

• Niet mee te gaan in het idee om ANNO-breed de voorrangssituatie uniform toe te passen op 
alle rotondes binnen de bebouwde kom; 

• Dit kenbaar te maken bij de ANNO-gemeente tijdens de eerstvolgende bijeenkomst waar dit 
onderwerp wordt besproken; 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Ondergetekende: 

 

Joran Jager, GBD                                 Heerke Kooistra, SGP  

 

 

Agendapunt: GMP 

Besluit: AANGENOMEN 
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